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Onderwerp Zaaknummer Uw kenmerk Datum 

raadsvragen  3563469  28 maart 2023 

Geachte heer Peters, 

Vermeld altijd het zaaknummer als u contact opneemt met de gemeente. 

   

 Bezoekadres  E-mailadres 

 Burgemeester van der 
Dussenplein 1 

gemeente@hengelo.nl 

Telefoonnummer 

  14-074 

 

Op 2 maart heeft u namens Pro Hengelo schriftelijke vragen gesteld over De Ontmoeting.  
Deze vragen worden hieronder beantwoord. 

 
Inleiding 

De binnenstad van Hengelo maakt een enorme groei door met de toevoeging van een groot aantal 
woningen. Daarnaast is er een transformatie gaande van winkels naar woningen in de binnenstad. 
Het Prins Bernhardplantsoen is straks niet alleen een plantsoen in de binnenstad, maar zal ook als 

tuin fungeren voor de bewoners van de binnenstad. 
Hiervoor wordt het Prins Bernhardplantsoen aangepakt zodat het ook voor de toekomst gebruikt 

kan worden door de inwoners van de binnenstad. Daarnaast zal het paviljoen De Ontmoeting een 
uitbreiding krijgen zodat het als horeca twaalf maanden per jaar gebruikt kan worden. Wij zijn 

hierover constructief in overleg en de uitbater wordt volledig meegenomen in het proces. Wij 
herkennen ons dan ook niet in de kritiek die in de media wordt geuit. Zoals in onze brief van 4 

oktober 2022 is aangeven die door u is aangehaald, konden wij vanaf dat moment starten met de 
planvorming. Dit is ook direct gestart nadat u als raad hiervoor middelen beschikbaar heeft 

gesteld. Hier is de uitbater ook steeds in meegenomen. 
 

Vraag: Bent u op de hoogte van de problemen die de uitbater van het paviljoen ervaart? 
Antwoord: Ja, wij zijn op de hoogte van de problemen die de uitbater ervaart. Om die reden zijn 

wij met de uitbater in constructieve bespreking hoe de door hem ervaren problemen kunnen 
worden opgelost voor zover de gemeente daar een rol in kan spelen. 

 
Vraag: Is de gemeente nog in gesprek met de uitbater over een eventuele verbouwing, zo ja hoe 

verlopen die gesprekken? 
Antwoord: Ja, mede op verzoek van de uitbater wordt gewerkt aan een aanpassing van het 

paviljoen zodat het 12 maanden per jaar exploitabel is. De uitbater is nauw betrokken bij dit proces 
en de gesprekken met hem en zijn adviseur verlopen goed. 

 
Vraag: Wat zijn de verbouwingsafspraken die het college heeft met de uitbater? 
Antwoord: Er wordt een intentieovereenkomst met de uitbater opgesteld zodat van beide kanten 

duidelijk is wat de afspraken zijn. In de planning is de start van de verbouwing vanaf oktober 2023 
opgenomen. Dit is afhankelijk van de juridische procedures die doorlopen moeten worden.  

 
Vraag: Als deze er zijn, wanneer kunnen ze dan doorgang vinden? 

Antwoord: De verbouwing kan starten in oktober 2023, mits er geen bezwaren vanuit de buurt 
komen op de juridische procedures die moeten worden gevolgd of andere problemen die we nu nog 

niet kunnen voorzien.   
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Vraag: Wanneer komt er een voorstel naar de Raad voor de in de beantwoording genoemde 

financiële middelen? 
Antwoord: Naar verwachting komen wij voor de zomervakantie van 2023 met een raadsvoorstel 

voor De Ontmoeting in combinatie met aanpassingen van het Prins Bernhardplantsoen. 
  

 
Vraag: Nu het paviljoen dicht gaat wat gaat het college doen om overlast in het park tegen te 

gaan? 
Antwoord: De uitbater heeft aangegeven alleen in de weekenden open te gaan in verband met 

personeelstekort. Het paviljoen is in de wintermaanden al gesloten en de uitbater heeft 
aangegeven in de zomerperiode alleen in de weekenden open te kunnen gaan. Het toezicht en 
beheer in het park ligt tijdens weekdagen al bij Gildebor. Daar verandert niets aan. 

 
 

Vraag: Pro Hengelo opperde in de vragen van 2 augustus 2022 dat eventueel sluiting van het park 
na een bepaalde tijd een oplossing is, hoe kijkt het college hier nu tegen aan? 

Antwoord:  
Het park is openbaar toegankelijk en dat willen we ook graag zo laten. Volledig afsluiten is moeilijk 

uitvoerbaar en in de praktijk biedt dat geen garantie dat er niet alsnog van het park gebruik wordt 
gemaakt. 

 
Vraag: Gaat het college camera’s inzetten nu er geen toezicht meer is? 

Antwoord: Er verandert niets in het huidige toezicht. Er zijn geen concrete plannen voor 
cameratoezicht. 

 
  

Vraag: De uitbater is verantwoordelijk voor de schoonmaak, zoals ook te lezen is in de 
beantwoording. Nu dit wegvalt wordt het mogelijk een grote bende. Ook de buurt is hier bang 

voor, zij ervaren nu ook al overlast. Hoe gaat het college dit oplossen? 
Antwoord: Er zijn afspraken met de uitbater van het paviljoen. In het weekend is de uitbater 

verantwoordelijk voor de schoonmaak. Door de week is Gildebor verantwoordelijk voor de 
schoonmaak. Dit is al zo en blijft zo. 

 
 
Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 
 

Met vriendelijke groet, 
Burgemeester en wethouders van Hengelo, 

de secretaris,    de burgemeester, 

 
De heer J. Eshuis                                 De heer S.W.J.G Schelberg 


